
Styrelsemöte 11/9-18 
Justerare: Ivarsson  
Närvaro: E. Bevin, F. Ivarsson, M. Rolinska, S. Pepic.  

Dagens punkter: 
• Hälsokoll i gruppen 
• Elektros Nollegasque 
• Kandidatur-listor inför SM1 
• Valberedning 
• Städa Gruvan 
• Placering av Ettans fest, JQ samt Skiftes  
_______________________________________________________________________________________ 

Diskussion: 
• Filip mår bra, inte så mycket att tillägga egentligen, livet är bra. Monika mår bra, hon är glad (ser jag). 

Nöjd över att hon kan ha vanliga kläder på sig o inte kostym, samt att hon är ”typ frisk”. ”De nice”. Jag 
mår jättebra, jag har mindre ont i huvudet, det är också nice. (Jag tog precis en Ipren). Sixten mår bättre 
nu än inatt, hade stark hosta. Annars nöjd med livet. Emma mår bra (med viss eftertanke), hon är förkyld 
och har någon form av inflammation som gör att hon måste gå på antibiotika, men hon påstår att det är 
bra. 

• Vi har två kuvert till elektros nollegasque. Emma, Monika och Sixten kan ej gå. Filip känner sig manad, 
det gör även Sanjin.  

• Styrelsen sätter upp listor i Hardox där nomineringar inför de olika valen under SM1 kan göras. Kommer 
sättas upp vid veckans slut.  

• Vi saknar SNO samt PAS vilket innebär att vi saknar en valberedning. Vi kontaktar studienämnden för att 
hitta någon som kan representera dem och leda valberedningen.  

• ÖPH är ansvariga över att gruvan ska städas, det kommer enligt ÖPH att bli klart fram till och med 
söndag.  

• Preliminärt hamnar JQ på 2-3 november. Skiftes kommer äga rum tidigt under period 2, antigen vecka 
45 eller 46 som gäller, enligt Ivarsson. Ettans tackfest hålls den 6/10. 

Justerat av Filip Ivarsson.
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